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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Kobyly 

konaného dňa 16.03.2023 v sále kultúrneho domu v Kobylách. 
___________________________________________________________________________ 
 
 
 
 

Prítomní: - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

- ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

- občania obce 

Neprítomní: 
 
 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 16.02.2023 

5. Prerokovanie realizácie detského ihriska pre deti predškolského veku 

6. Prerokovanie obstarania lávky pri RD Prítoku 

7. VZN č.4 obce Kobyly, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.2/2020 o prevádzkovom 

poriadku pohrebiska v obci - návrh 

8. Výsledky personálneho auditu hlavnej kontrolórky obce Kobyly 

9. Diskusia 

10. Rôzne 

11. Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ - schválenie 

12. Záver. 
 

1. Otvorenie 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Jozef Šoltys -starosta obce a privítal 

všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice. 

Za zapisovateľa bola určená Ing. Veronika Kundrátová a za overovateľov zápisnice Radoslav 

Findiš a Ing. Marek Juskanič. 
 

3. Schválenie programu 

Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh programu rokovania podľa pozvánky 

zvolaného zasadnutia OZ obce Kobyly. Na návrh starostu Ing. Jozefa Šoltysa boli v programe 

rokovania prehodené body rokovania 9. Diskusia a 10. Rôzne. 

Následne dal starosta obce hlasovať za schválenie upraveného programu. 

Hlasovanie: za: 7 Radoslav Findiš, Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 

zdržalo sa: 0 
 

Poslanci 7 hlasmi schválili upravený program rokovania. 
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4. Kontrola Uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 16.2.2023 

Starosta obce predložil na rokovanie kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 

16.02.2023, pričom konštatoval, že všetky úlohy sú splnené, prípadne v plnení, na to poslanec 

Ing. Martin Labanc vystúpil s tým, že uznesenie č. 12/2023 o zverejňovaní faktúr, zmlúv a 

objednávok od 16.11.2022 nie je kompletné splnené, keďže nie sú zverejnené faktúry aj so 

scanom od 16.11.2022, na čo starosta odpovedal, keďže ide o časovo náročnú činnosť toto 

uznesenie bude plnené postupne, keďže sa zamestnanci obecného úradu prioritne venujú výrubu 

daní. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 

5. Prerokovanie realizácie detského ihriska pre deti predškolského veku 

Poslanec Ing. Martin Labanc vystúpil s návrhom projektu na realizáciu detského ihriska pre deti 

predškolského veku. Po predstavení projektu, ktorý tvorí prílohu tejto zápisnice a prerokovaní 

finančných možností, navrhol starosta obce Ing. Jozef Šoltys prepracovanie projektu s inými 

komponentami detského ihriska, aby sa aj znížil rozpočet ihriska. Poslanci obecného 

zastupiteľstva súhlasili, že starosta podá žiadosť do 31.03.2023 s nižším rozpočtom na získanie 

finančných prostriedkov od Prešovského samosprávneho kraja, kde sa dá maximálne žiadať  

5000 eur.  

Poslanec Radoslav Findiš vystúpil s alternatívou zvážiť odloženie realizácie nového detského 

ihriska a zvážiť revitalizáciu prvkov súčasného detského ihriska. 

Poslanec Ing. Martin Labanc dodal, že na najbližšom zastupiteľstve sa vyhodnotí výsledok 

žiadosti PSK, a taktiež starosta predloží poslancom kvartálne čerpanie rozpočtu obce.  

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 

6. Prerokovanie obstarania lávky pri RD Prítoku 

Poslanec Ing. Marek Juskanič vystúpil s návrhom projektu na realizáciu rekonštrukcie lávky pri 

RD Prítoku. K predmetnej lávke vypracoval výrobnú dokumentáciu, ktorú predložil starostovi 

a poslancom obce. Táto dokumentácia tvorí prílohu tejto zápisnice. Ďalej informoval 

prítomných, že lávka bude mať rovnaký dizajn ako lávka pri kostole pred RD p. Meščanovej, 

avšak z dôvodu polohy bude väčšia o viac ako 50%. Uviedol tiež, že podľa predbežných ponúk, 

sa cena lávky bude pohybovať v rozmedzí 4700 až 5900 €.  Po prerokovaní parametrov projektu 

sa všetci zhodli na realizácií projektu. Starosta obce uskutoční prieskum trhu a na nasledujúcom 

OZ predstaví výsledky prieskumu a prieskum bude vyhodnotený. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 

7. VZN č.4 obce Kobyly, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.2/2020 o prevádzkovom 

poriadku pohrebiska v obci Kobyly – návrh 

Poslanci spolu so starostom obce prerokovali cenník nájmu cintorína. Po prerokovaní 

predloženého cenníka sa poslanci so starostom dohodli na prepracovaní a vyhotovení nového 

VZN o pohrebníctve s nasledujúcimi dodatkami. 

Zapracovanie návrhu poslanca Ing. Petra Skonca, v prípade prepožičania chladiaceho boxu inej 

obci, a následnej potreby pre našu obec, bude nutné box uvoľniť. 

Zapracovanie návrhu poslanca Ing. Martina Labanca o spôsobe kopania hrobov, po novom si 

má rodina, ktorá nemá hrobku povinnosť zabezpečiť vykopanie hrobky samostatne, resp. 

osloviť si na to konkrétnych ľudí, ktorí budú túto činnosť vykonávať. Poslanec Radoslav Findiš 

vystúpil s alternatívou mať na túto činnosť zabezpečených ľudí na dohodu, ktorí by túto činnosť 

vykonávali. Táto alternatíva sa pre túto chvíľu nebude realizovať. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 
 

8. Výsledky personálneho auditu hlavnej kontrolórky obce Kobyly 

Kontrolórka obce Milena Šoltysová predstavila poslancom výsledky personálneho auditu. 

Poslanec Ing. Martin Labanc si vyžiadal opisy pracovných činností zamestnancov ako dodatok 
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k personálnemu auditu. Poslanec Ing. Peter Skonc sa k výsledku spýtal kontrolórky či všetci 

zamestnanci spĺňajú kvalifikačné predpoklady na výkon pozície, ktorú aktuálne vykonávajú. 

Kontrolórka Milena Šoltysová mu odpovedala, že všetci zamestnanci spĺňajú kvalifikačné 

predpoklady na výkon svojich funkcií. Následne sa poslanec Ing. Peter Skonc opýtal, či je v 

poriadku, že preplatenie dovolenky starostu obce schvaľovalo ešte pôvodné OZ hoci už bolo po 

voľbách, na to dostal od kontrolórky odpoveď, že bolo stále uznášania schopné, a že všetko 

prebehlo podľa predpisov a pravidiel. Ďalej poslanec Ing. Peter Skonc poukázal na to, že keďže 

sa v obci v r.2022 nerealizovala žiadna veľká investičná akcia, ktorá by si vyžadovala 

nepretržitú účasť pána starostu, nebol žiadny dôvod k nevyčerpaniu dovolenky. Keďže 

preplatenie dovolenky bolo takto realizované rovnako už v r. 2018, teda v poslednom roku 

predchádzajúceho funkčného obdobia pána starostu, jednalo sa podľa neho o účelové 

odčerpanie prostriedkov z rozpočtu obce. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
 

9. Rôzne 

V tomto bode bolo prerokované: 

 

a) Žiadosti sociálnych zariadení 

Starosta obce informoval poslancov, že obci boli doručené ďalšie žiadosti od sociálnych 

zariadení na kompenzáciu nákladov za občanov obce, ktorí sú v týchto zariadeniach umiestnení. 

Predstavil poslancom sumy, ktoré si jednotlivé zariadenia účtujú za jedného občana. Spolu s 

poslancami sa dohodli, že sa bude snažiť tie sumy znížiť. Starosta obce zašle poslancom 

podklady k danej problematike. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie.  

 

b) Príspevok na stravu pre dôchodcov 

Starosta obce informoval poslancov, že na obecný úrad bola doručená žiadosť občanov Heleny 

Švecovej a Mareka Šveca o príspevok na stravovanie. Starosta obce akou formou by daný 

príspevok mohol byť realizovaný v prípade starobného dôchodcu a v prípade invalidného 

dôchodcu. Informoval, že to nie je zákonná povinnosť. Príspevok by bol podmienený 

stravovaním sa v nejakom zariadení. Navrhlo sa urobiť prieskum medzi dôchodcami, či by bol 

záujem o príspevok na stravovanie.  

Poslanec Marcel Harom navrhol zvýšiť všetkým dôchodcom vianočný príspevok, ktorý je 

1xročne. Navrhol ho zvýšiť o čiastku , ktorá by reprezentovala príspevok obce na obedy 

dôchodcom. Na tento návrh reagoval poslanec Radoslav Findiš argumentom, že vianočné 

príspevky a dotácia obce na obedy by nemali byť v jednom príspevku. Následne dal poslanec 

Marcel Harom návrh na jednorazový príspevok na stravu vo výške 20€ pre každého starobného 

dôchodcu, ktorý bude vyplácaný 1x ročne.   

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

c) Zaobstaranie detských krojov pre MŠ a ZŠ 

Starosta obce prestavil cenový rozpočet na dievčenský a chlapčenský detský kroj v dvoch 

variantoch prevedenia, taktiež predstavil kto by kroje ušil. Poslanci majú urobiť prieskum trhu. 

Starosta obce pošle návrhy krojov poslancom. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

 d) MAS projekt 

Starosta obce informoval poslancov o možnosti zapojiť sa do výzvy na projekt cez MAS. 

Poslanci sa majú zamyslieť čoho by sa mal daný projekt týkať 

Poslanci vzali informáciu na vedomie.  

 

e) Dopravné značenie v obci 

Starosta obce sa spolu s poslancami dohodli v ktorých častiach obce zabezpečiť dopravné 

značenie. 
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Časti obce: 

- Slepá ulica – Krúpa, Prítoka 

- Obytná zóna – križovatka od Šoltésa až po MŠ, po celej obci 

- Daj prednosť v jazde – Kúty, nová ulica pri Lipkovi, na moste Vojtek 

- Dopravné zrkadlo – pred Petraška 

Starosta obce dá dopravnému inžinierovi vypracovať projekt na dopravné značenie. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

f) Oprava pieskoviska na ihrisku pri škôlke 

Starosta obce predstavil poslancom cenovú ponuku na opravu pieskoviska v areáli MŠ. S 

poslancami sa dohodli urobiť prieskum trhu. Starosta zašle poslancom nákres s rozmermi 

pieskoviska. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

g) Preplatenie faktúry 12-bj 

Starosta obce informoval poslancov o preplatení z fondu opráv výmeny kovania v byte 

Martiny Kochanovej v sume cca 90,- € s DPH. 

Hlasovanie: za: 7  Radoslav Findiš, Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, Ing. 

Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0  

zdržalo sa: 0 

Poslanci 7 hlasmi schválili preplatenie faktúry 12-bj 
 

10. Diskusia 

V diskusii vystúpil poslanec Radoslav Findiš s návrhom na možnosť triedenia odpadu na 

cintoríne. Po prediskutovaní možností sa dohodlo, že na cintorín budú umiestnené kontajnery 

na plasty a sklo, aby občania mohli tieto komodity separovať aj na cintoríne. 

 

Poslanec Marcel Harom predložil cenovú ponuku na GPS zariadenie do malotraktora, starosta 

má zabezpečiť doriešenie kúpy GPS zariadenia a inštalácie.  

 

K téme malotraktora v diskusii vystúpil aj poslanec Ing. Peter Skonc, ktorý sa zaujímal o 

výsledok prehliadky malotraktora, ktorá sa musela konať u výrobcu v Poľsku, z dôvodu 

opakovanej poruchy riadiacej jednotky malotraktora. Túto opakovanú ( 2x) poruchu si importér 

a dodávateľ malotraktora  nevedel vysvetliť, preto odoslal malotraktor k výrobcovi. Náklady na 

prevoz do Poľska a späť boli fakturované Obci Kobyly vo výške cca. 700€. Starosta mu 

odpovedal, že prehliadka neobjavila žiadne závady, tiež zhodnotil, že v súčasnej dobe je traktor 

funkčný. 

 

Poslanec Ing. Martin Labanc sa spýtal starostu, či sa niekto prihlásil na funkciu kronikára z radu 

občanov, a prečo kronika nie je vedená od roku 2015, keďže je to zákonná povinnosť obce.  

Starosta mu odpovedal, že sa tým zaoberalo aj predchádzajúce obecné zastupiteľstvo, ale bol 

problém niekoho nájsť. Následne sa so starostom poslanci dohodli, že bude kontaktovať 

potencionálnu kronikárku ohľadom dopracovania chýbajúcich rokov.  

 

Na otázku poslanca Ing. Martina Labanca na hlavnú kontrolórku, prečo bol porušený zákon, 

tým že nebola predložená správa o kontrolnej činnosti kontrolórky obce do 60 dní po uplynutí 

kalendárneho roku, mu hlavná kontrolórka obce odpovedala, že v obci je zaužívane dlhodobo, 

že správa sa predkladá spolu zo záverečným účtom obce. Poslanec Ing. Martin Labanc vyzval 

hlavnú kontrolórku napraviť tento nezákonný stav.  

 

Poslanec Ing. Martin Labanc sa taktiež spýtal, či by bola možnosť obci venovať 2% dane, 

starosta mu odpovedal, že obci priamo nie. Na to vystúpil s návrhom založiť občianske 

združenie alebo neziskovú organizáciu v čo najkratšom čase, keďže registrácia do zoznamu 
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prijímateľov trvá dlhšie. 

 

Poslanec Slavomír Macek sa opýtal na zverejnenú faktúru ZŠ na kúpu dataprojektora v sume 

vyššej ako 500,-€, že prečo to neschvaľovali, starosta ich informoval, že to išlo z finančných 

prostriedkov školy, ktoré boli z financií ŠR. Poslanec Ing. Martin Labanc namietal, že sú to 

finančné prostriedky obce, ktoré sú kompenzované zo ŠR, takže aj na tieto prostriedky sa  

vzťahuje prijatý vnútorný predpis. Poslanec Slavomír Macek ďalej informoval starostu, že taký 

istý projektor našiel u iného predajcu lacnejšie o cca 130€. Poukázal, že za ušetrené finančné 

prostriedky sa mohli zakúpiť ďalšie pomôcky pre ZŠ a MŠ, napríklad za sumu 13 000 ks 

kancelárskych papierov A4 pre deti v MŠ, ktoré kreslia na použité papiere, čo vzhľadom na ich 

nejasný pôvod a formu ich pôvodného skladovania núti k zamysleniu dodržiavania 

hygienických noriem v MŠ.  

 

Z radov občanov v diskusii vystúpil Jozef Zlacký na tému vysporadania pozemkov pod 

cintorínom s dotazom na pána starostu, ako chce tento problém riešiť, pričom sám navrhol 

riešenie vo forma zámeny za obecné pozemky. 

 

Následne pani Viera Hudáková vystúpila s návrhom tri dni pred OZ zverejniť pozvánku na 

zastupiteľstvo aj v aplikácii ROZANA. 

 

Poslanec Ing. Peter Skonc sa informoval v akých mesačných splátkach prebieha splácanie úveru 

za nákup malotraktora, z dôvodu deklarovaného splatenia úveru na malotraktor do 4 rokov – 

počas funkčného obdobia súčasného OZ a na možnosť z ušetrených financií z faktúr pre 

HOBBY HOUSE navýšiť splátku úveru, starosta obce odporučil počkať, z dôvodu zvyšovania 

cien energií a radšej na konci roka miesto vytvorenia rezervného fondu vložiť jednorazovú 

splátku úveru. 

 

Z radov občanov obce vystúpili občanky pani Harčariková, Štalmachová, Štalmachová, že by 

radi omaľovali oplotenie cintorína, obec im poskytne prostriedky na vymaľovanie plotu.  

 

Poslanec Ing. Peter Skonc sa opýtal starostu obce v akom stave spracovania je územný plán 

obce, ten ho informoval, že má byť do konca marca pripravený na pripomienkovanie. 

Následne ho informoval o postupe ako prebieha pripomienkovanie a následne schvaľovanie 

územného plánu. 

 

V závere diskusie vystúpil občan Jozef Labanc s otázkou na hlavnú kontrolórku obce, k 

personálnemu auditu, či všetci zamestnanci obce, vrátane MŠ a ZŠ, spĺňajú kvalifikačné 

požiadavky na výkon svojej pozície. Na to mu hlavná kontrolórka odpovedala, že všetci 

zamestnanci spĺňajú potrebné kvalifikačné požiadavky. 
 
 
 
 

11. Schválenie uznesenia z riadneho obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 

Kobyly, konaného dňa 16.03.2023 

Hlasovanie: za: 7 - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin 

Labanc, Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti:         0 

zdržal sa: 0 

Poslanci 7 hlasmi schválili uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 

Kobyly zo dňa 16.03.2023. 
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12. Záver. 

Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

a ukončil rokovanie. 

 
 
 

Zapísala: 
 
 

Overovatelia: 

Ing. Veronika Kundrátová 
 
 

Radoslav Findiš 

............................................... 
 
 

............................................... 

 
 

Ing. Marek Juskanič ............................................... 
 
 
 

V Kobylách 16.03.2023 
 
 
 
 

Príloha 1: Personálny audit hlavnej kontrolórky obce 
Príloha 2: Projektová dokumentácia s rozpočtom detského ihriska  
Príloha 3: Výrobná dokumentácia lávky pre peších 
Príloha 4: Cenovú ponuka na nákup GPS zariadenie do malotraktora 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 






























